
Spolek rodičů a přátel ZŠ, Hradec Králové, Mandysova 1434 
Zápis ze 77. zasedání shromáždění delegátů  

 
Datum, čas a místo konání:  13. 6. 2023, 16:30 hodin,  

sborovna ZŠ a MŠ Pohádka, Hradec Králové, Mandysova  1434 

 
Program: 

1. Prezence (viz prezenční listina) 
2. Informace ze školy 
3. Finanční situace 
4. Rozdělení finančních prostředků třídám na konci školního roku 
5. Diskuse 
6. Závěr 

 
2. Informace ze školy: 
 
Paní Mgr. Michaela Hejcmanová se představila rodičům jako nová ředitelka školy. 
 
p. Comorková:  - deváté ročníky prezentovaly absolventské práce 
   - sedmé ročníky vyjely na lyžařský výcvik do Krkonoš 
   - v rámci Erasmu u nás byli týden žáci ze Španělska 
   - proběhly zápisy nanečisto a den otevřených dveří pro rodiče žáků bud. 1. tř. 

- příští rok budou otevřeny tři první třídy 
- konal se projektový den ke 40. výročí školy  
- v dubnu vyjeli žáci v rámci Erasmu do Španělska 
- 2. a 4. ročníky byly na škole v přírodě 
- ve Filharmonii HK proběhl koncert ke Dni matek 
- žáci 2. st. navštívili Londýn 
- na prvním stupni se konal Den dětí, na druhém stupni sportovní den,  
- nadaní žáci vyjeli do Olomouce do Pevnosti poznání 

   - pro zájemce se konal „Běh Mandysky“    
 - 19. 6. v 16,30 hodin proběhne slavnostní rozloučení s 9. ročníky v aule UHK, kde 

budou předány odměny žákům jednotlivých tříd  
 - na konci školního roku bude připraven pro žáky 9. r. ve ŠJ slavnostní oběd 
 - vysvědčení se vydává v pátek 28. 6. 
 - za vysvědčení dostanou děti poslední den zmrzlinu 

      
p. Rozdolská:  - informace ke sběru papíru 
   - ovoce do škol  
    
    
3. Finanční situace 
Stav účtu ke dni 12. 6. 2024 ……………………………..286 396 Kč     
Stav pokladny ke dni 12. 6. 2024…………………………25 428 Kč     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Přehled vybraných příspěvků za školní rok 2023/2024: 
 

   
 
 
 
4. Rozdělení finančních příspěvků ze Spolku na konci školního roku 2023/2024 
Celkem bylo rozděleno 25 000 Kč. 
 

     
 
 
 



5. Diskuse: Vyúčtování příspěvků ze Spolku jednotlivým třídám předají vyučující na konci školního roku  
  paní Rozdolské. 

Paní Hejcmanová odpověděla na dotazy rodičů: 
Sedm žáků z devátých ročníků nebylo přijatých na střední školu. 

  Druhý cizí jazyk se žáci učí od osmého ročníku, v nabídce je německý a ruský jazyk. 
  Paní Comorková požádala rodiče o sponzorský dar – odměny pro žáky za soutěž k výročí školy. 
  Paní Rozdolská informovala rodiče, že v září proběhne volba nového předsedy Spolku. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Jitka Comorková 
 
 
 
 
Ověřil: Alexandra Rozdolská   
 
V Hradci Králové, 13. 6. 2024 

 
 
 
         
        



 
 
 



 
 
   

 
  
 
 
    
 
 
 
 
 
 
 
 


